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Verslag bestuursvergadering Wijkraad Molenhoek 29 november 2022  

Aanwezig : Desiree Dolle, Peter van Gerven, Kees Henkelman,            
                                  Hendrik-Jan Melissen, Maria van der Sommen, Rob Thieme en     
                                 Jan Timmers (voorzitter). 
Gasten                     :  
Afwezig   : Ben van den Reek en Rutger Janssens (wijkmanager). 
Versie en datum      : versie 1 20221223.  

1. Opening en vaststelling van de agenda.                                                                                                   
Jan Timmers opent de vergadering en heet eenieder welkom.  
Rutger Janssens en Ben van den Reek zijn verhinderd. 
De agenda wordt overeenkomstig vastgesteld.  
 

2. Mededelingen vooraf. 
Ben heeft via mail een aantal opmerkingen geplaats die in het verslag worden 
verwerkt. 
Er zijn verder geen mededelingen vooraf.  
 

3. Ingekomen en uitgaande post (Peter van Gerven).                                                                
De correspondentielijsten week 41 t/m week 47 2022 geven geen aanleiding tot 
vragen en/of opmerkingen anders dan geagendeerd. 
 

4. Verslag BV 25 oktober 2022. . 
Naar aanleiding van: 
- Huisbezoeken 80+: Afgesproken was dat Ad en/of Ingrid aan het gesprek 

kunnen deelnemen. 
- Bossche koers: Afgesproken was dat de secretaris een conceptreactie zou 

voorbereiden. De genoemde aandachtspunten hierin zijn: 30km zones/wegen 
aanwijzen, sluipverkeer aanpakken, verkeersveiligheid en milieu (waaronder 
luchtkwaliteit). 

- Externe groepen BijBomans: Externe groepen zijn welkom bij BijBomans; zij 
dienen echter zelf indien nodig voor de inkoop van drank c.a. te zorgen. 

- Dementievriendelijke wijk: Maria geeft aan dat zij bedoeld heeft om Hendrik-
Jan te vragen om ‘Energietransitie’ te gaan trekken en niet 
‘dementievriendelijke wijk’. Hendrik-Jan heeft hier echter op dit moment geen 
tijd voor. Maria vraagt of de werkgroep Groen hierin iets kan betekenen. 
De beheercommissie Bijbomans verkent momenteel de mogelijkheden van 
een informatieavond begin volgend jaar. 

- Kookclub: Over het ondertekenen van (min of meer) formele 
documenten/afspraken en de aanschaf van gebruiksgoederen heeft Ben 
gesproken met de voorzitter van de kookclub Irma Heijmans. Het is duidelijk 
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wat de afspraken zijn. Ter info heeft zij het nieuwe bestuursreglement 
ontvangen.  

Het verslag wordt goedgekeurd en vastgesteld.  
 
5. Begroting 2023. 

Kees heeft nog niet alle voorstellen vanuit de diverse 
werkgroepen/aandachtsgebieden ontvangen.  
De vertegenwoordigers reageren met een aantal vragen/voorstellen. Kees zal dit 
verwerken in een definitief concept. 

 
6. Evaluatie huisbezoeken 80+. 

Op woensdag 23 november heeft een terugkoppeling en discussie 
plaatsgevonden m.b.t. de evaluatie huisbezoeken 80+. Hierbij waren vier 
vertegenwoordigsters vanuit Farent aanwezig; vanuit de wijkraad hebben 
deelgenomen Peter van Gerven, Ingrid Nijskens, Ad Prince en Maria van der 
Sommen. 
Er is nog eens uitgebreid stilgestaan bij de reeds eerder aangereikte presentatie: 
doel en werkwijze, cijfers en kwaliteit van leven. Er zijn een aantal vervolgacties 
geweest, die veelal bestonden uit het verstrekken van nadere informatie, 
doorverwijzen naar verantwoordelijke instanties en het bij elkaar brengen van 
vraag en aanbod. Voor dit moment zijn geen verdere vervolgacties nodig. Het 
onderzoek vindt op dit moment voor de kern Hintham plaats, maar het is nog te 
vroeg om hier conclusies aan te verbinden. 
 
Vanuit Farent is er verder een toelichting gegeven op ’Farent in de buurt’ een 
programma gericht op (het wegnemen van) eenzaamheid. Daarnaast is de 
brochure ‘Dementievriendelijk Den Bosch’ aangereikt en kort toegelicht. Het 
aanbod is gedaan omhiervoor samen een thema-avond te organiseren. Ingrid en 
Ad nemen dit mee in hun interne overleg en zullen hierna Farent benaderen. 

 
7. Algemene vergadering 17 januari 2023. 

De taakverdeling is verder besproken. 
Van belang is dat de presentaties door de diverse werkgroepen (Jan 
welkom/inleiding, Ben BijBomans, Desiree werkgroep Groen, Rob werkgroep 
Infra en Peter bewonersgroep Samen in de wijk zo spoedig mogelijk aangeleverd 
worden bij Maria en Hendrik-Jan die dit dan in een afgestemd presentatieformat 
zullen gieten. Maria vraagt ook naar het aanleveren van tekst voor de 
nieuwsbrieven. Hiervoor kunnen de conceptteksten van de presentaties worden 
gebruikt. 

 
8. Aanleg voetpad Perron 3. 

Hendrik-Jan heeft dit punt geagendeerd en licht toe dat hij van mening is dat de 

gemeente hier steekjes (in de communicatie hierover) heeft laten vallen. 

De vergadering is het met hem eens. Hendrik-Jan zal dit met de gemeente 

opnemen. 

 
9. Meedenken met de Bossche Koers. 

Zie ook onder punt 4 Bossche koers. Peter zal hier opnieuw naar kijken en 
proberen om z.s.m. tot een concept te komen. 
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10. Rondje langs de werkgroepvelden. 

Bestuur algemeen (Jan Timmers/Hendrik-Jan Melissen).  

• Ontwikkelingen Laurentiuskerk: Jan geeft een korte toelichting op de stand 
van zaken. Er zijn nog geen definitieve besluiten genomen over de 
(her)ontwikkeling van de kerk. 

• Ontwikkelingen Kindcentrum de Troubadour: De school zal geen aanspraak 
meer maken op de ruimte die “BijBomans” nu inneemt. Er worden een aantal 
scenario’s doorgenomen. Jan en Rutger zullen nadrukkelijk de vinger aan de 
pols houden.  

• Bewonersraad ’s-Hertogenbosch Oost: Wethouder van der Sloot is één van de 

nieuwe wethouders van de nieuwe ploeg. Zij is verantwoordelijk voor de 

arbeidsmarkt, met daarbij koopkracht en inflatie, de zorg dat meer dan 3000 kinderen 

in onze gemeente zonder ontbijt naar school gaan vanwege armoede en zij houdt 

zich bezig met de sociale structuur en sport.  

 

Presentaties van en door medewerkers en bestuur Sport Alliantie RNVE (spel ,sport 

en beweeg projecten zoals bij onderwijs ,in wijken en dorpen, sportverenigingen en in 

de openbare ruimte). In 2008 is Sportalliantie door een burgerinitiatief ontstaan. 

Inmiddels is er een team met 5 combi-functionarissen die bijdragen leveren aan de 

sportvisie van de gemeente. Er werd begonnen in Rosmalen, inmiddels zijn Nuland, 

Vinkel en Empel (en Hintham!) aangesloten. Ze zijn nu bezig met een ambitieplan 

voor de komende vier jaar, waarin het gaat om zowel het plezier in sport vinden als 

de volharding. Het gaat ook om het samenspel tussen sport, wijken, onderwijs en de 

openbare ruimte. De taken zijn verdeeld.  

 

De droom van Aad van der Steen: Aad wil de sportcampus op de Groote Wielen 

compleet maken. Atletiek, een inline skatebaan, een ijsbaan, rugby, BMX, 400 

bomen, maar ook een dependance van het jongerenwerk, misschien een 

sportkantine, of een gebouw waar eigen ideeën ontstaan.  

 

Om het economisch rendabel te maken, wordt er gedacht aan flexplekken. Maar op 

het gebied ligt in de omgevingsvisie nu nog nadruk op economie en dat moet dus 

sport worden. Er kunnen dan ook veel meer mogelijkheden ontstaan, zoals sport en 

de positieve invloed daarvan op ouderen (alzheimer en parkinson). Misschien is er 

zelfs een samenwerking mogelijk met zorgverzekeraars. 

 

Droom Budo-sport: Er is een kleine dojo, maar door samenwerking onderling 

(Rosmalense Judoclub, Taekwando Rosmalen etc) is het mogelijk om een grotere 

plek te realiseren. Want: dan is er een collectief van 700 leden, 18 trainers en 35 

vrijwilligers en netto 2500 mensen die met de sport te maken hebben (als ouders 

bijv). Dit zou een aanvulling kunnen zijn op een leven lang sporten, met een groter 

complex kan ook Tai Chi, Yoga en Bezinning worden aangeboden. Onze droom is 

een nieuwe dojo, want we zitten letterlijk vast.  

 

• UPOR: Op dit moment is het even stil rondom het thema ‘langetermijn 

onderhoudsplan wijk Molenhoek’. Hendrik-Jan zal opnieuw contact opnemen met de 

gemeentelijke instanties. 
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Bij Bomans (Ben van den Reek). 

• Door de afwezigheid van Ben verder geen bijzonderheden. 
 
Communicatie (Maria van der Sommen).  

• Opzet presentatie: De werkgroep communicatie werkt aan een nieuwe opzet voor 
presentaties. 
 

Financiën en Fondsenwerving (Kees Henkelman). 

• Geen bijzonderheden.. 
 

Samen in de wijk (Peter van Gerven). 

• Geen bijzonderheden. 
 

Openbare ruimte en groen “Groen” (Desiree Dolle). 

• De werkgroep heeft twee nieuwe leden. 

• Op 7 februari staat een thema-avond ‘waterhuishouding’ gepland. 

• Graag in het kader van informatieverstrekking op de website plaatsen van de 
verslagen van de werkgroep groen. 
 

Ruimtelijke ordening en verkeer “Infra” (Rob Thieme).  

• Op 1 december is er overleg met de gemeente (naast de wijkscan o.a. over parkeren in de 
omgeving van de school en verkeerssituatie De Hoef). 

 
11. Wat verder nog ter tafel komt/rondvraag. 

Er komt niets meer ter tafel en van de rondvraag wordt geen gebruik gemaakt. 
 

12. Sluiting. 
De voorzitter sluit de vergadering en bedankt iedereen voor hun inbreng. 

 
De informatie verzonden met dit (e-mail) bericht is vertrouwelijk en uitsluitend 
bestemd voor de geadresseerden. Gebruik van deze informatie door anderen dan de 
geadresseerden is, zonder voorafgaande toestemming van de rechthebbende, 
verboden. De Stichting Wijkraad Molenhoek staat niet in voor de juiste en volledige 
overbrenging van de inhoud van een gezonden (e-mail) bericht, noch voor de 
ontvangst hiervan.  
 

 


